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RoundBaltic, H2020 contract no 957051

Reģistrējies šeit

 Atklāšana un paneļdiskusija

Turpmākie soļi privātā 
finansējuma piesaistes 
attīstībā energoefektivitātes 
finansēšanai

1. jūnijā, 2023
Norises vieta:
Pullman Riga Old Town Hotel, 
Jēkaba iela 24, Rīga 

Pasākuma mērķis: Konstruktīvi ieteikumi politikas veidotājiem, valsts institūcijām un pašvaldībām privātā finansējuma 
piesaistes veicināšanai Latvijas ilgtspējīgas energoefektivitātes finansēšanā 

3. nacionālā apaļā galda diskusija

Dalībnieku ierašanās un reģistrēšanās, kafija un uzkodas
Aktuālais ilgtspējīgas finansēšanas ietvara jomā un perspektīvas privātā finansējuma 
piesaistē energoefektivitātei 
Reinis Āboltiņš, pasākuma moderators, enerģētikas politikas eksperts 
Pasākuma mērķi un atskats uz līdzšinējās RoundBaltic diskusijās (2021. - 2023. gadā) secināto kā pamatu 
tālākai diskusijai (10 min)

Atklāšanas diskusija un key-notes, kurā piedalās: 
Andris Kužnieks, Eiropas Komisijas pārstāvniecības Latvijā vadītājas vietnieks un politikas nodaļas 
vadītājs
Sanita Bajāre, Finanšu nozares asociācija valdes priekšsēdētāja
Ieva Jansone-Buka, Attīstības finanšu institūcijas ALTUM valdes locekle
Ģirts Beikmanis, Latvijas Namu pārvaldītāju un apsaimniekotāju asociācijas valdes priekšsēdētājs
Ina Bērziņa-Veita, SIA “Salaspils siltums” valdes locekle, Latvijas Klimata un Enerģētikas Ministra 
padomniece enerģētikas jautājumos
Gatis Silovs, Ekonomikas ministrijas Enerģētikas finanšu instrumentu departamenta direktors
Ints Dālderis, Finanšu ministrija, Ministra padomnieks budžeta jautājumos

Paneļdiskusijas mērķis ir pulcēt galvenos politikas veidotājus un energoefektivitātes finansēšanas jomā 
iesaistītās puses, pārrunāt un lemt par turpmākajiem soļiem, kā tieši turpināt šīs tēmas attīstību pēc RoundBaltic 
projekta beigām. Viens no šīs sesijas uzdevumiem būtu tuvākajā laikā izskatīt galveno ceļveža (road-map) 
priekšlikumu un sniegt savas idejas attīstībai.

Pārtraukums – pusdienas (tiek nodrošinātas visiem dalībniekiem)

09:30

10:00

12:00

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeUr54zf0Q0C1HPomXhKu_K83gPyRfZIp6Buc58M8XZX6Cw6Q/viewform
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Apaļā galda diskusijas (notiek paralēli) 13:00

Reģistrējies šeit

1.

2.

3.

Turpmākie soļi pastāvīgu struktūru izveidei un 
uzturēšanai, energoefektivitātes ieviešanas atbalstam
Moderators: Gundars Rēders, žurnālists

Eva Meijere, Vidzemes plānošanas reģions
Edgars Augustiņš, SIA “Renesco” direktors
Kristiāns Kronbergs Virsnieks, SIA "RCG LighHouse" Publiskā sektora klientu vadītājs
Rīgas enerģētikas aģentūras pārstāvis
VARAM pārstāvis

Šīs sesijas mērķis ir nākt klajā ar konkrētām idejām un soļiem, kā izveidot pastāvīgas struktūras  
(konkrēti – vienas pieturas aģentūras), kas palīdzētu mājokļu sektoram ātrāk pieņemt lēmumus, 
finansēt un īstenot energoefektivitātes projektus.

Priekšlikumi valsts politikas izmaiņām energoefektivitātes finansēšanā 
un energoefektivitātes sasniegumu mērķi līdz 2030. gadam
Moderators: Reinis Āboltiņš, enerģētikas politikas eksperts

Gatis Silovs, Ekonomikas ministrija
Jānis Ikaunieks, Rīgas enerģētikas aģentūra
Ilze Kukute, Finanšu nozares asociācija
Kārlis Beihmanis, Liepāja
Kristaps Kauliņš, Olaines novada pašvaldības domes deputāts
Vigants Lesausks, SIA “RCG LightHouse” vadītājs

Šīs sesijas mērķis ir nākt klajā ar konkrētiem priekšlikumiem izmaiņām valsts energoefektivitātes pasākumu 
ieviešanas politikā attiecībā uz energoefektivitātes finansēšanu. Diskusijas otrajā daļā paredzēts pārskatīt 
valsts politikas mērķus energoefektivitātē līdz 2030. gadam.

MVU ilgtspējība un attīstība – ja finansējums energoefektivitātei ir 
pieejams, ko vēl mēs varam uzlabot?
Moderators: Māris Saulājs, SEB banka

Edgars Kudurs, ilgtspējīgas attīstības projektu eksperts
Līga Mellēna, ALTUM Uzņēmumu energoefektivitātes daļas vadītāja
Reinis Freimanis, Rīgas pilsētas pašvaldības projektu vadītājs Finanšu departamentā
Andris Kaņeps, IUB Tiesību aktu piemērošanas departamenta direktores vietnieks
Raits Bebris, SIA “RCG LightHouse” Valdes loceklis
Jānis Bethers, AS “Virši” biznesa attīstības vadītājs, Latvijas Tirdzniecības un rūpniecības kameras biedrs

Šīs sesijas mērķis ir atrast vairāk veidu, kā uzlabot Latvijas MVU ilgtspēju un attīstību, aktīvāk īstenojot 
energoefektivitātes projektus. Šobrīd uzņēmumiem ir vislabākie ALTUM finansējuma avoti.

Kafijas pauze, atgriešanās kopīgajā telpā

Paralēlo diskusiju kopsavilkums, galvenie secinājumi un idejas nākamajiem soļiem

Pasākuma noslēgums

14:15

14:30
15:00

Pasākuma darba valoda - latviešu.

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeUr54zf0Q0C1HPomXhKu_K83gPyRfZIp6Buc58M8XZX6Cw6Q/viewform
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Reģistrējies šeit

RoundBaltic projekts ir vērsts uz jaunu instrumentu attīstīšanu privātā finansējuma piesaistei ilgtspējīgas 
energoefektivitātes finansēšanai Latvijā trīs galvenajos sektors – publiskais, mājokļi, MVU. Pasākums ir turpinājums 
iepriekšējām 6 diskusijām (reģionāla un nacionāla mēroga), kas projekta ietvaros noritēja 2021.-2023. gadā.

Šīs apaļā galda diskusijas galvenā tēma ir pēctecīga līdzšinējiem pasākumiem – ilgtspējīgas finansēšanas ietvars 
energoefektivitātes pasākumu finansēšanai, apkopojot līdz šim RoundBaltic diskusijās secināto un nonākot pie 
konkrētiem ieteikumiem politikas veidotājiem jomas pilnveidei.

Nacionālā apaļā galda diskusijas mērķis ir turpināt dialogu starp galvenajām ieinteresētajām pusēm Latvijā par 
privātā finansējuma piesaisti energoefektivitātes projektiem, tai skaitā sniedzot priekšlikumus vienas pieturas aģentūru 
izveidei un uzturēšanai, turpmākajai ceļa kartei politikas veidotājiem un uzstādīto mērķu pārskatīšanā, kā arī 
ieteikumos, kā vēl iespējams pilnveidot MVU sektora energoefektivitātes finansēšanu.

Nacionālā apaļā galda diskusija notiek saskaņā ar iniciatīvu “Viedās finanses viedajām ēkām”, kuras kontekstā 
Eiropas Komisija organizē programmas Apvārsnis2020 projektu “Iniciatīvas Viedās finanses viedajām ēkām 
ieviešanas veicināšana Baltijas reģionā – Polija, Latvija un Dānija – RoundBaltic”. Projekta ietvaros tiek organizēta 
enerģijas investīcijām veltītu forumu sērija ar mērķi palielināt valsts un privāto pušu resursus un sadarbību, lai veidotu 
liela mēroga investīciju programmas, vienas pieturas aģentūras un finansēšanas plānus energoefektivitātes 
uzlabošanai.

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeUr54zf0Q0C1HPomXhKu_K83gPyRfZIp6Buc58M8XZX6Cw6Q/viewform

